
Rada plemenné knihy Aberdeen Angus 
Český svaz chovatelů masného skotu, z.s. 

Těšnov 65, 110 00 Nové Město 
IČ: 00536903 

a 
Asociace chovatelů Aberdeen angus, z.s. 

Rančice 3, 370 07 Kamenný Újezd 
IČ: 60072121 

 
Zápis z jednání Rady PK a Výboru Asociace 

 
dne 9. 4. 2024 od 14:00 v Hostinci u Svatošů ve Vlachově Březí 

 
 Přítomni: Šebelka Štěpán, Borovka Daniel, Nejdl Martin, Kofroň Jan, Šašek Vladimír ml. 
(online), Radovan Sochor 

 
1. Volba Předsedy Rady plemenné knihy 

Pan Vladimír Šašek ml. navrhnul Radě na tuto funkci pana Jana Kofroně.  
Rada jednomyslně odsouhlasila jeho zvolení.  
 

2. Volba pověřené osoby zodpovědné za hospodaření Asociace 
Pan Vladimír Šašek ml. sdělil, že tuto funkci smí zastávat pouze Předseda Asociace nebo 
osoba z Výboru jím pověřená. Rada se jednomyslně shodla, že zatím se konkrétně 
pověřovat žádná osoba nebude a bude tuto funkci nadále vykonávat pan Vladimír Šašek 
ml. s tím, že bude případně delegovat osoby k jednotlivým činnostem souvisejícími 
s hospodařením Asociace. 
 

3. Obsazení komisí pro II. turnus plemenných býků 
Rada společně navrhla komise pro jednotlivé termíny Základních výběrů plemenných býků 
a Svodu 2024 v Rantířově. 
 

4. Jihočeská beef show 2024 – program, Junior team 
Pan Vladimír Šašek ml. informoval přítomné, že jedná s panem Williamem McLarenem o 
možném opětovném příjezdu jeho dcery Seonaid do České republiky. Uvítal by, kdyby se 
soutěže Juniorů rozdělily do několika dnů, např. dle věkové kategorie. Dle něj u našich 
Juniorů není problém v přípravě samotných zvířat, ale např. v Anglickém jazyce a 
hodnocení zvířat – užitečné by byly nějaké přednášky. Pan Nejdl navrhnul, aby se opět 
udělal zajímavý program v předvadišti, který by byl atraktivní také pro diváky. Během 2 
dnů budou k dispozici také 2 přednáškové sály. 
Důležité je také sepsat Žádost o záštitu na Juniory, příp. na WATM 2025 a oslovit rozhodčí 
na Jihočeskou beef show. 
 



 
5. Plán činnosti na další období 

Pan Nejdl sdělil, v jaké fázi se momentálně nachází práce kolem letošní Czech food. Jedná 
se o stánek vel. 6x4m – koberec a billboard z plachtoviny. Ve stánku se budou nacházet 2 
vitríny na maso, nábytek zapůjčí Výstaviště. K dispozici bude přípojka na chladící auto. 
Akce bude trvat po dobu 4 dnů a je potřeba si říci, kdo a kdy bude stánek obsluhovat. 
V sobotu se bude péct býk na rožni.  
Spolupráci přislíbili pan Roubínek, pan Valihrach, pan Šebelka a pan Lepša. 
Co se týče samotného sortimentu, ideální by byly malé balíčky do hmotnosti 1 kg (steaky 
aj.). Pan Daniel Borovka informoval, že jako součást programu má přislíbeného kuchaře. 
Pan Radovan Sochor sdělil, že v případě potřeby by mohl zapůjčit elektrický grill. 
 

6. Různé 
Pan Josef Dvořák požádal Radu o udělení výjimky pro býka CZ885 379 053, který nesplnil 
požadovanou výšku na konci testu s poukazem na jeho inseminační původ. 
Rada jednomyslně rozhodla o udělení výjimky. 
 
Pan Vladimír Šašek ml. oznámil, v jaké fázi se momentálně nachází export zvířat do Gruzie.  
Připomněl přítomným, že je potřeba začít obvolávat sponzory na letošní Svod plemenných 
býků v Rantířově. Upozornil také na to, jaké možnosti ubytování a přespání v Rantířově je 
k dispozici a apeloval na to, aby si jednotliví účastníci ubytování včas zamluvili. 
Na závěr Jednání se navrhl další termín Rady a to je 12.5. 2024. 
   
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ve Vlachově Březí dne 9.4.2024 
 
 
 
 
 
Zapsal: Šebelková Jana                                                                                  Ověřil: Vladimír Šašek ml. 
                                                                                    Předseda Asociace chovatelů Aberdeen Angus                  

a Klubu plemene Aberdeen Angus 
                                                                    


